
 

 

Αθήνα, 17 Μαρτίου 2023 

Ερώτηση 

Προς τον Υπουργό Εσωτερικών 

Θέμα: «Αποκλεισμός των Δήμων του Νομού Πρέβεζας από τους σχεδιασμούς 

ενίσχυσης των ορεινών περιοχών»   

 

Οι κυβερνητικές διαρροές για την εκπόνηση ενός σχεδίου για την ενίσχυση ορεινών Δήμων 

της χώρας και για Δήμους που διαθέτουν ορεινές κοινότητες, σχέδιο που, όπως οι διαρροές 

αυτές αναφέρουν, βρίσκεται στην τελική ευθεία, δεν περιλαμβάνει τους Δήμους του Νομού 

Πρέβεζας.  

 

Οι τρεις Δήμοι του Νομού Πρέβεζας (Πρέβεζα, Ζηρός και Πάργα) διαθέτουν πλειάδα  ορεινών 

κοινοτήτων, που βρίσκονται αντιμέτωπες με σειρά προβλημάτων που επιδεινώθηκαν κατά την 

τρέχουσα περίοδο διακυβέρνησης από τη Νέα Δημοκρατία. Για παράδειγμα, τα αγροτικά 

ιατρεία του Νομού είναι υποστελεχωμένα, πολλά δε έχουν κλείσει, λόγω δεδομένων 

κυβερνητικών επιλογών που θέλουν το δημόσιο σύστημα υγείας σε κατάρρευση. Το ίδιο 

συμβαίνει και με άλλες δημόσιες δομές, όπως στον χώρο της εκπαίδευσης.  

 

Να σημειωθεί ότι ήδη έχουν διαρρεύσει συγκεκριμένα ονόματα Δήμων από όλη τη χώρα που 

προβλέπεται να ενταχθούν σε προγράμματα ενίσχυσης και σε αυτά δεν εντάσσονται οι Δήμοι 

του Νομού Πρέβεζας.  

 

Επειδή, στους κυβερνητικούς σχεδιασμούς που ακόμη δεν έχουν αποσαφηνιστεί κρίσιμοι 

όροι, όπως το ύψος και από που θα αντληθούν οι διαθέσιμοι οικονομικοί πόροι για την 

ενίσχυση ορεινών Δήμων της χώρας, δεν περιλαμβάνονται Δήμοι του Νομού Πρέβεζας,  
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Επειδή, το σύνολο των Δήμων του Νομού Πρέβεζας πληροί τα κριτήρια, που και πάλι 

σύμφωνα με τις κυβερνητικές διαρροές, θα χρησιμοποιηθούν για την ένταξη σε προγράμματα 

ενίσχυσης     

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:  

1. Για ποιους λόγους αποκλείονται οι Δήμοι του Νομού Πρέβεζας από τους 

κυβερνητικούς σχεδιασμούς για ενίσχυση των ορεινών κοινοτήτων; 

2. Προτίθεται να εντάξει σε κάποιον κυβερνητικό σχεδιασμό ορεινές κοινότητες και 

Δήμους του Νομού Πρέβεζας, ώστε να αποτραπεί η περαιτέρω ερημοποίηση των 

ορεινών περιοχών του;   

  

Ο ερωτών Βουλευτής  

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος  

 

 

 




